

AUDIT COMMITTEE ANNUAL REPORT FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2023

Honorable Shareholders, Pan Gulf Marketing - Listed Joint Stock Company (the Company)

The Audit Committee of the Company is pleased to present to the Company's shareholders its annual report for the financial year ended on December 31, 2023, which includes the details of performance of the competencies of the Committee, based	يسر لجنة المراجعة في الشركة أن تقدم لمساهمي الشركة تقريرها السنوي عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023م والذي يتضمن تفاصيل أداء و اختصاصات اللجنة، وذلك بناءً على المتطلبات النظامية ذات الصلةكما يتضمن رأي اللجنة فيما يتعلق بمدى كفاءة أنظمة الرقابة الدالية والمالية ونظام إدارة المخاطر في الشركة.
on relevant regulatory requirements and the Committee's opinion regarding the adequacy of the Company's internal and financial control systems and risk management system.	
Audit Committee held four meetings during the year ended December 31, 2023 to carry out the following activities among its responsibilities:	عقدت لجنة المراجعة أربعة اجتماعات خلال السنة المنتهية في ديسمبر 2023 31مللقيام بالأنشطة التالية ضمن :مسؤولياتها
a) reviewing the Company's interim and annual financial statements and underlying accounting policies and estimates and approval recommendations to the Board;	أ)مراجعة البيانات المالية المرحلية والسنوية للشركة والسياسات والتقديرات المحاسبية الأساسية وتمت التوصية لمجلس الإدارة على الموافقة على القوائم المالية;
b) reviewing the Company's internal and financial control systems and risk management systems;	ب)مراجعة أنظمة الرقابة الداخلية والمالية وأنظمة إدارة المخاطر في الشركة
c) reviewing the external auditors reports on the financial statements of the Company;	ج) مراجعة تقارير مدققي الحسابات الخارجيين عن البيانات المالية للشركة;
d) ensuring the compliance of the Company with applicable regulatory framework.	د)ضمان امتثال الشركة للإطار التنظيمي المعمول به.

(Page 1 of 2)



AUDIT COMMITTEE ANNUAL REPORT FOR THE YEAR ENDED DECEMBER 31, 2023

Based on the information provided to the Audit Committee and discussions during its meetings in relation to the adequacy of the Company's internal and financial controls and financial risk management systems, the Audit Committee's evaluation of the same did not result in any material weakness to report.

بناءً على المعلومات المقدمة إلى لجنة التدقيق و المناقشات خلال اجتماعاتها فيما يتعلق بمدى كفاءة الضوابط الداخلية والمالية للشركة وأنظمة إدارة المخاطر المالية، فإن تقييم لجنة التدقيق لذلك لم يسفر عن أي ضعف جو هرى للإبلاغ عنه.

Therefore, Audit Committee is of the opinion that Company's management maintained an effective system of internal and financial controls systems and risk management systems, bearing in mind that any internal control system, regardless of the of its design soundness and effectiveness of its application, cannot provide absolute assurance about the effectiveness of the internal control applied.

ولذلك ترى لجنة المراجعة أن إدارة الشركة حافظت على آلية فعالة لأنظمة الرقابة الداخلية والمالية وأنظمة إدارة المخاطر، مع الأخذ في الاعتبار أن أي نظام رقابة داخلية بغض النظر عن سلامة تصميمه وفعالية تطبيقه، لا يمكن تقديم تأكيد مطلق حول فعالية الرقابة الداخلية المطبقة.

وتوصى لجنة التدقيق أيضًا بالتحسين المستمر للأنظمة The Audit Committee also recommends for the continuous improvement of the afore mentioned systems to remain effective throughout.

المذكورة أعلاه لتظل فعالة طوال الوقت.

For and on behalf of the Audit Committee

Omar Bin Mohammed Bin Hamad AlHoshan

Chairman Audit Committee

(Page 2 of 2)